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JEGYZŐKÖNYV 
 

 

Készült: A Pénzügyi Bizottság 2023. június 22-ei, munkaterv szerinti nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye:  Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Elekes László korelnök, Babai János, Feczkó Rita, Molnár István 

bizottsági tagok   

 

Távol van: Kontschán Flórián Jenő elnök, Ángyán István és Papp Péter Attila    

bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

 

Elekes László korelnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 óra 24 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt.  

Ismertette a megküldött meghívó szerinti napirendi pontokat.   

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Elekes László korelnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak a napirendi pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

63/2023. (VI. 22.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2023. június 22-ei, 

munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2023. június 27-ei nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

Zárt ülés: 

2. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

 

Felelős: Elekes László korelnök 

 

 

Elekes László korelnök javaslatot tett a nem tárgyalandó előterjesztésekre. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Elekes László korelnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak a nem tárgyalandó előterjesztésekről.  

 

 

 

 

 



2 

 

A bizottság a nem tárgyalandó előterjesztéseket nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 

igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

64/2023. (VI. 22.) határozata 

a nem tárgyalandó előterjesztésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2023. június 22-ei, 

munkaterv szerinti ülésén a Képviselő-testület 2023. június 27-ei ülése előterjesztései közül az alábbi 

napirendi pontokat nem tárgyalja:  

− Az Oroszlányi Rendőrkapitányság beszámolója a település közbiztonságának helyzetéről, a 

közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról 

− Beszámoló az „Oroszlányi Távfűtésért” Közalapítvány 2022. évi működéséről, tevékenységéről 

− Beszámoló a Benedek Iskola Gyermekeiért Közalapítvány 2022. évi működéséről 

− A 2023/2024. nevelési évben indítható óvodai csoportok számának meghatározása 

− Testvérvárosi megállapodás megkötése a franciaországi Yerres városával 

 

Felelős: Elekes László korelnök 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2023. június 27-ei nyílt ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Elekes László korelnök röviden ismertette az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

65/2023. (VI. 22.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, 

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Elekes László korelnök 

 

A 2023. évi költségvetés - 3/2023. (II.17.) önkormányzati rendelet - módosítása 

 

Elekes László korelnök röviden ismertette az előterjesztést.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, feldolgozva nincsenek a bevallások, az előirányzat a befolyt 

pénzek alapján készült. A kormánytól a támogatásokat is megkapták. Kiegészítésként hozzátette, tegnapi 

VFKB ülésen 6 M Ft-ot kértek trafiboxok kihelyezésre, mely a vis mayor terhére menne. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Elekes László korelnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

66/2023. (VI. 22.) határozata 

 „A 2023. évi költségvetés - 3/2023. (II.17.) önkormányzati rendelet - módosítása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A 2023. évi költségvetés - 3/2023. (II.17.) önkormányzati rendelet - módosítása” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Elekes László korelnök 

 

TOP-4.3.1-16-KO1-2017-00001 projekthez kapcsolódó önerő összegének pontosítása 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, a MÁK szólította fel az önkormányzatot a módosításra, 

többletköltség nincs. 

 

Elekes László korelnök röviden ismertette az előterjesztést.  

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

67/2023. (VI. 22.) határozata 

a „TOP-4.3.1-16-KO1-2017-00001 projekthez kapcsolódó önerő összegének pontosítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „TOP-4.3.1-16-KO1-2017-00001 projekthez kapcsolódó önerő összegének 

pontosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Elekes László korelnök 

 

Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések 

 

Elekes László korelnök röviden ismertette az előterjesztést. Meglepődve látta, nem jöttek el a labdarúgás 

jelenlegi vezetői, jó lett volna, ha itt lettek volna, a kérdésekre tudtak volna válaszolni. A füves pályára 

megvan a fedezet, a szakmai munkával kapcsolatban vannak, amiket nem ért. Kérdése az volt, Bozsik 

Péter lenne-e a szakmai igazgató, lenne még egy szakosztályvezető, a jelenlegi szakosztály vezetés lenne-

e. A díjazást is túlzottnak tartotta, néhány órát szánna Bozsik úr az oroszlányi labdarúgásra. A 

szerződéssel kapcsolatban jól látja-e, hogy az 1. sz. mellékletre hivatkoznak.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, a rendeletnek van melléklete, az lesz hozzácsatolva. 

 

Molnár István bizottsági tag kérdése az volt, hogyan képzelik el a két oroszlányi szervezet működését, 

jobb lenne, ha egy lenne.  

 

Babai János bizottsági tag elmondta, előző ülésen itt volt Mészáros úr, nem tudott sok mindenre választ 

adni. Bozsik úrtól nem kaptak normális választ, jó lenne, ha bejönne a testületi ülésre. Itt jön ki, hogy 

ketté van szedve a foci. Sok felvetés volt, pl. a nettó 500 E Ft-tal mi lesz. A költségvetés tervezet egy 

árajánlat, hogy annyi pénzért miket fog tartani a gyerekeknek. Ki fogja a testületi ülésen ezeket 

elmondani. Ki fogja a többlet költségeket finanszírozni, a 1,5 M Ft nem lesz elég. 
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Feczkó Rita bizottsági tag elmondta, múltkor megelőlegezték a bizalmat, a Tao miatt rövid a határidő. 

 

Molnár István bizottsági tag hozzátette, a szakmai programra tudna bólintani, de nem sok mindent lát 

ebben. Egy év el fog telni, x összeg elmegy, jó lenne tisztábban látni. 

 

Babai János bizottsági tag elmondta, csak szavazgatnak, hogy a Tao pénzt ne bukják el. Az edzők 

stílusába is tudjanak beleszólni, hogy a csapatból a legjobbat hozza ki. Vannak olyan edzők, akik másik 

játékosokat nem engedik játszani. Az a cél, hogy a labdarúgást előre mozdítsák, és hozzák az 

eredményeket, ha már ennyi támogatást kapnak. Felkészületlenül jönnek az ülésre, idejönnek, hogy a 75 

M Ft-ot szavazzák meg, miközben nem tudnak válaszolni a kérdésekre a focival kapcsolatban. 

 

Elekes László korelnök elmondta, a határozati javaslatban az szerepel, a 1,5 M Ft-ot a 2. félévre havi 

támogatásként megkapja az OSZE foci szakosztálya a tervezet szerint. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, le van írva, hogy a fenti költségek lefedésére van a Tao-ban pénz, 

ennek csak részét szeretnék. 

 

Molnár István bizottsági tag kérdése az volt, a menedzselés hogyan valósul meg. Látni szeretné, hová 

jutnának. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, a OSZE-val nincs szerződés, nem látja a költségvetésüket, a 

pénzügyi részt akkor tudja csak megválaszolni. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Elekes László korelnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal, 1 

tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

68/2023. (VI. 22.) határozata 

 „Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati 

döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Elekes László korelnök 

 

Feczkó Rita bizottsági tag kérte, testületi ülésre adjanak választ az elhangzott kérdésekre.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmonda, a Bozsik urat meg kell hívni a testületi ülésre. 

 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Elekes László korelnök röviden ismertette az előterjesztést.  

 

Molnár István bizottsági tag kérdése az volt, ez az ingatlan ilyen leromlott állapotban van-e. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, a kollégáktól azt hallotta, rossz állapotban van. 

 

Molnár István bizottsági tag kérdése az volt, biztos elég lesz-e erre a 13 M Ft. 

 

Elekes László korelnök elmondta, utólag érkezett egy kiegészítés, az értékbecslés szerepel benne, és a 

kiegészített határozati javaslatban már a 23 M Ft van. 
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További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

69/2023. (VI. 22.) határozata 

 az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Elekes László korelnök 

 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Elekes László korelnök a bizottság nyílt ülését 17 óra 2 perckor 

bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

K. m. f. 

 

 

 Elekes László  

 korelnök bizottsági tag 


